



**International
School**
Los Angeles
**Lycée
International**

(Français plus bas)

June 2022

Dear Los Feliz Families,

We hope you will all enjoy a relaxing summer break. Below you will find an overview of the back-to-school days. Please [check the back-to-school page](#) on our website regularly over the summer.

Campuses
Burbank
Los Feliz
Pasadena
West Valley

School Administration
Burbank

Key Dates for the Beginning of the 2022-23 School Year

Tuesday, August 23 – Meet & Greet (in person with masks)

The day before school starts, you will have the opportunity to meet your child’s teachers and visit his/her classroom.

Parents of preschool, Pre-K, and K students must bring an extra set of clothes (with your child’s name written on each piece of clothing) in a large Ziploc® type bag that will stay in the classroom.

All parents should bring their child’s EpiPen, inhalers, etc. with their name and dosage indication, if applicable.

Tuesday, August 23	
Grade	Time
Main campus Pre-K* / MS	10:30am – 11:30am
Kindergarten / GS	
* Early Learning Center (ELC) Pre-K classes will meet at the ELC at 4:00pm (see below).	
1 st Grade / CP	12:30pm – 1:30pm
2 nd Grade / CE1	
3 rd Grade / CE2	
4 th Grade / CM1	2:30pm – 3:30pm
5 th Grade / CM2	
Preschool / PS (at the ELC)	3:00pm – 4:00pm
ELC Pre-K (at the ELC)	4:00pm – 5:00pm

Wednesday, August 24: First Day of School

Note for Kindergarten – 5th grade students: The school will provide all school supplies, with the exception of backpacks and pencil boxes. Please provide a water bottle with your child's name on it that they can refill on campus (NO GLASS!).

Note for preschool and pre-K students: Please [refer to the supply list here](#).

8:40am: School begins for 1st and 2nd grade
(Drop-off as of 8:20am)

9:00am: School begins for 3rd, 4th, and 5th grade
(Drop-off as of 8:40am)

10:30am: the first day will start a little later than usual for students entering preschool, pre-K, and Kindergarten (ELC and main campus)

(The teacher assistants will be in their classrooms as early as 8:45am and can welcome your child.)

3:00pm: School ends for preschool – 2nd grade

3:20pm: School ends for 3rd – 5th grade

Every afternoon, all students must be signed out by someone on their authorized list.

Daycare starts at 8:00am and ends at 5:00pm if your child is enrolled (as of the first day of school).

Thursday, August 26: Second Day of School and Beyond

8:40am: School begins for Kindergarten, 1st grade, and 2nd grade on the main campus

9:00am: School begins for preschool, pre-K (ELC & main campus), 3rd grade, 4th grade, and 5th grade

Preschool and Pre-K parents (ELC and main campus) must plan to park and walk their children to the classroom area.

3:00pm: School ends for preschool – 2nd grade

3:20pm: School ends for 3rd – 5th grade

NOTE: All students from K – 5th grade must be signed out daily. Signing in and out is a State Licensing requirement and is a vital safety precaution in preschool and pre-K. The sign-in/out sheet will be in front at each classroom’s door at pickup and drop-off.

Week of September 12-16: Back-to-School Nights (in person with masks)

Please mark your calendar for a meeting with your child’s educators. These meetings should be considered mandatory, as this is the time you learn what to expect in terms of discipline, homework policy, classroom management, and more.

The schedule is as follows:

Date	Time	Grade(s)
Monday, September 12	4:00pm	ELC preschool and ELC pre-K
Tuesday, September 13	4:00pm	Pre-K (main campus) and K
Wednesday, September 14	4:00pm	1 st Grade
Thursday, September 15	4:00pm	2 nd Grade
	5:00pm	5 th Grade
Friday, September 16	4:00pm	3 rd Grade
	5:00pm	4 th Grade

Juillet 2022

Chers parents,

Nous espérons que vous profiterez tous bien des vacances. En attendant de vous revoir, voici les dates à retenir pour la nouvelle année scolaire. Nous vous invitons à [consulter régulièrement la page *back-to-school*](#).

Dates importantes du début d'année 2022-2023

Mardi 23 août : Rencontres avec les enseignants (en personne, avec masques)

La veille de la rentrée est la parfaite occasion de venir saluer les enseignants, de découvrir la classe.

Pour les parents de maternelle - Petite Section (PS), Moyenne Section (MS) et Grande Section (GS) : nous vous invitons à apporter un set de vêtements de rechange dans un sac de type Ziploc®.

Tous les parents : Les parents devront amener et confier à l'école les dispositifs médicaux de leurs enfants tel que : Epipen, inhalateurs, etc., étiquetés avec le nom de l'enfant ainsi que la posologie si nécessaire.

Mardi 23 août	
Niveau	Heure
Moyenne section* / Main campus Pre-K	10h30 à 11h30
Grande section / Kindergarten	
* Ce rdv est seulement pour les élèves de moyenne section du campus principal (voir ci-dessous pour les élèves inscrits au Early Learning Center - ELC).	
CP / 1 st Grade	12h30 – 13h30
CE1 / 2 nd Grade	
CE2 / 3 rd Grade	
CM1 / 4 th Grade	14h30 – 15h30
CM2 / 5 th Grade	
Petite section / Preschool (ELC)	15h00 – 16h00
Moyenne section ELC / Pre-K (ELC)	16h00 – 17h00

Mercredi 24 août : rentrée des classes (horaires du premier jour)

Rappel : De la **grande section de maternelle au CM2** : nous fournissons tout le matériel scolaire aux élèves sauf les trousse et cartables. Pensez à fournir une gourde en plastique avec le nom de votre enfant.

Petite et moyenne section : [voir la liste ici](#).

8h40 : Début des classes pour CP et le CE1
(arrivée à partir de 8h20)

9h00 : Début des classes pour CE2, CM1 et CM2
(arrivée à partir de 8h40)

10h30 : Pour le jour de la rentrée, les élèves de Petite et Moyenne sections (ELC et campus principal) et ceux de Grande section commenceront plus tard.
(Les assistantes seront en classe pour accueillir les élèves à partir de 8h45, si nécessaire.)

15h00 : Fin des cours pour les classes de PS à CE1

15h20 : Fin des cours pour les classes de CE2, CM1 et CM2

N'oubliez pas de signer le registre de sortie des enfants.

La **garderie** fonctionnera dès le premier jour de **8h00 à 17h00**.

A partir du jeudi 25 août

8h40 : Début des classes pour GS, CP et CE1
(arrivée à partir de 8h20)

9h00 : Début des classes pour PS, MS, CE2, CM1 et CM2
(arrivée à partir de 8h40)

15h00 : Fin des cours pour les classes de PS à CE1

15h20 : Fin des cours pour les classes de CE2, CM1 et CM2

GS à CM2 : N'oubliez pas de signer le registre de sortie des enfants. Il y a une obligation légale de signer un registre de dépôt/reprise de votre enfant de PS et MS. Ce registre sera placé à l'entrée de chaque classe le matin et à la sortie.

Du 12 au 16 septembre : réunions de rentrée par classe (en personne, avec masques)

Ces réunions sont incontournables dans la mesure où vous aurez toutes les informations relatives à la vie de la classe depuis les règles relatives aux devoirs jusqu'aux projets de classe ...

Date	Heure	Niveau
Lundi 12 septembre	16h00	PS et MS de l'ELC
Mardi 13 septembre	16h00	MS du campus principal et GS
Mercredi 14 septembre	16h00	CP
Jeudi 15 septembre	16h00	CE1
	17h00	CM2
Vendredi 16 septembre	16h00	CE2
	17h00	CM1



SUMMARY / RÉCAPITULATIF

	Monday / lundi	Tuesday / mardi	Wednesday / mercredi	Thursday / jeudi	Friday / vendredi
August août	22	23	24	25	26
		Teacher Meet & Greet Main campus pre-K / MS: 10:30am-11:30am K / GS: 10:30am-11:30am 1st Grade / CP: 12:30pm-1:30pm 2nd Grade / CE1: 12:30pm-1:30pm 3rd Grade / CE2: 12:30pm-1:30pm 4th Grade / CM1: 2:30pm-3:30pm 5th Grade / CM2: 2:30pm-3:30pm ELC preschool / PS: 3:00pm-4:00pm ELC pre-K / MS: 4:00pm-5:00pm	1st Day of School 8:00am: daycare* starts 8:40am: 1 st , 2 nd start 9:00am: 3 rd , 4 th , 5 th start 10:30am: PS, Pre-K, K start 3:00pm: PS-2 nd end 3:20pm: 3 rd -5 th end 5:00pm: daycare* ends <i>*for students enrolled in daycare</i>	2nd Day of School 8:00am: daycare* starts 8:40am: K, 1 st , 2 nd start 9:00am: PS, Pre-K, 3 rd , 4 th , 5 th start 3:00pm: PS-2 nd end 3:20pm: 3 rd -5 th end 5:00pm: daycare* ends <i>*for students enrolled in daycare</i>	Regular School Day 8:00am: daycare* starts 8:40am: K, 1 st , 2 nd start 9:00am: PS, Pre-K, 3 rd , 4 th , 5 th start 3:00pm: PS-2 nd end 3:20pm: 3 rd -5 th end 5:00pm: daycare* ends <i>*for students enrolled in daycare</i>
September septembre	5	6	7	8	9
	LABOR DAY (no school)				
	12	13	14	15	16
	Back-to-School Night 4:00pm: PS and pre-K (ELC)	Back-to-School Night 4:00pm: Pre-K (main campus) and K	Back-to-School Night 4:00pm: 1 st grade	Back-to-School Night 4:00pm: 2 nd grade 5:00pm: 3 rd grade	Back-to-School Night 4:00pm: 3 rd grade 5:00pm: 4 th grade